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VERSLAG JAARVERGADERING 19 NOVEMBER 2018    

 
 
Aanwezig Bestuur: Gert-Jan van der Poel, Serge Perquin, Ad van der Werff, Cor Bommer.  
Aanwezigen: Er waren 5 teams aanwezig, vertegenwoordigd door 9 leden, er waren 4 scheidsrechters 
aanwezig en 3 ereleden.  
 
1. Opening en vaststellen agenda    

• De voorzitter opent de vergadering, en heet de aanwezigen van harte welkom.  

• Er zijn twee vragen via de mail binnengekomen, deze worden toegevoegd aan de agenda:  
o Een vraag over het bijwerken van de standen komt aan de orde bij punt 3 

Samenstelling bestuur.  
o Een vraag over een gladde vloer komt bij de rondvraag. 

• Verder zijn er geen aanvullingen vanuit de aanwezigen. 
 
2. Mededelingen     

• Er is afmelding ontvangen van 19 teams: Massagetherapie Beter, The Villains, BFF Trading, 
de Munk, De Wit en Co, Fresco, Dam hoveniers, FC Derde Helft, VP-Nos, Luukse Tuinen, S 
Man Waarnemingen, Persoonlijke uitvaarkist.nl, Bamo, Grand Cafe van Ruysdael, Bronder, 
HRE, Carmen, Caratana il Mortencio en TST. Tevens is er afbericht van 1 scheidsrechter 
(Arthur). 

• Er zijn verder geen mededelingen. 
 
3. Bestuurszaken 
 

Samenstelling bestuur 

• De samenstelling van het bestuur is gewijzigd. Zowel Hans en Banc, bestuursleden Algemene 
Zaken als Serge, onze Penningmeester, hebben aangegeven te stoppen.  

• Hans en Banc zijn al gestopt en de gevolgen hiervan zijn zichtbaar bij het openen van de 
speelavond en bij het bijwerken van de standen. Het openen van de avonden doen de teams 
met hulp van de scheidsrechters en dat verloopt goed. Het bijwerken van de standen gebeurt 
nu om de week en gaat dus minder vlot dan voorheen. Dit is ook het antwoord op de vraag 
over het bijwerken van de standen, die aan de agenda is toegevoegd. 

• Serge heeft aangegeven te stoppen, maar helpt ons voorlopig nog wel met het afhandelen 
van de betalingen. 

• Er zijn dus vacatures voor bestuursleden, waarvoor helaas nog geen invulling is gevonden. 
We zoeken iemand voor Algemene Zaken en een Penningmeester. Gert-Jan doet nogmaals 
een oproep aan de leden om zich te melden. 

 
Korte samenvatting van het vorige seizoen 

• Verloop competitie: we hebben vorig seizoen wederom een goed jaar gehad met onze 
vereniging (seizoen 32). De kampioenen van woensdag waren al vroeg bekend, maar zowel 
bij vrijdag 1 als vrijdag 2 werd het kampioenschap op doelsaldo beslist.  

• Er zijn enkele boetes uitgedeeld, maar geen ernstige zaken naar voren gekomen in het 
afgelopen seizoen. De sportiviteit staat natuurlijk voorop en laten we dat ook zo houden. 

• Bezetting teams: 1 Team is gestopt (woensdag 2: Makiki). Een nieuw team is ingestroomd in 
de woensdag 2 competitie onder de naam: HIM Products. 

• Wachtlijst: we hebben op dit moment nog steeds een lange wachtlijst. Er staan nu 11 teams 
op. 

• Scheidsrechters: Hans Burger is gestopt en we hebben hem namens het bestuur bedankt 
voor zijn inzet. Ook vanuit de vrijdagteams heeft Hans een kado gekregen, waarvoor Hans 
Bijlsma en Gerard Dam het initiatief hadden genomen. Een mooi afscheid van zijn in totaal 
ongeveer 50 jarige periode als scheidsrechter. 



• Scheidsrechters: we hebben vorig seizoen al aangegeven dat er een mogelijkheid ontstaat dat 
wedstrijden geen scheidsrechter hebben en hierover informatie gedeeld. We moeten hier nog 
steeds rekening mee houden, maar met dank aan Ad, als coördinator, en aan alle 
scheidsrechters is het rooster in ieder geval weer gevuld tot eind van dit jaar. Zoals altijd wordt 
aangegeven en nog steeds geldt: nieuwe scheidsrechters zijn welkom. 

• . 
4. Notulen vorige vergadering     

• De notulen van de vorige vergadering worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 

• Naar aanleiding van de notulen volgt nog een vraag van Ed of het wel is toegestaan dat er 
invallers worden ingezet die niet op de spelerslijst staan. Het antwoord van het bestuur is: ja, 
dat mag. We vinden het belangrijk dat wedstrijden doorgaan. Bijna alle teams maken er ook 
graag gebruik van, omdat ze dan genoeg spelers hebben. Werken met pasjes willen we ook 
niet. De scheidsrechter hoeft dit niet te controleren en loopt ook geen risico (tav verzekering) 
als er iets met een invaller zou gebeuren. Dit blijft dus ongewijzigd  

 
5. Jaarrekening afgelopen seizoen     

• De Penningmeester, Serge Perquin, licht de cijfers toe.  

• Het afgelopen jaar hebben we een negatief saldo van € 895,-, waar een verlies van € 510,- 
was begroot. In dit negatieve resultaat zit echter een foutieve factuur van de Waterakkers, die 
in het nieuwe jaar wordt gecrediteerd. Als dit wordt meegenomen ontstaat een positief 
resultaat. Dit positieve saldo komt ook door eenmalig lagere bestuurskosten, omdat het 
bestuursetentje niet is geweest. 

• Met de verrekening van de creditnota van de Waterakkers, hebben we een eigen vermogen 
wat is gestegen naar € 2.526,-, wat ruim voldoende is. 

• Wie een verdere toelichting wil kan altijd contact opnemen met Serge Perquin. 
 
6. Verslag kascontrole     

• De kascontrolecommissie, bestaande uit Gerard Dam en Jos Bruins, heeft de boeken 
gecontroleerd. Jos licht de bevindingen toe aan de leden.  

• De commissie constateert dat het boekjaar correct is verlopen en vraagt de vergadering 
decharge te verlenen. De leden stemmen hiermee in.  

 
7 Verkiezing kascontrolecommissie     

• Gerard Dam en Jos Bruins blijven beide lid van de kascommissie.  

• John Pals zal worden gevraagd of hij reservelid wil blijven.  
 
8. Begroting nieuwe seizoen    

• Door de contributieverhoging van afgelopen jaar en het goede eigen vermogen, is geen 
contributieverhoging noodzakelijk. De contributie per team blijft dus € 610,- 

 
9. Afscheid bestuursleden 

• Hans en Banc worden door Gert-Jan bedankt voor bijdrage aan onze vereniging. Als mede-
oprichters stonden ze aan de wieg ervan en door hun dagelijkse aanwezigheid bij het 
opstarten van de avonden, waren zijn ook voor de leden een goed aanspreekpunt. Als dank 
voor hun 32 jarige bijdrage zijn Hans en Banc door het bestuur benoemd tot ereleden van de 
RZH. Met cadeaus en een oorkonde, worden beide nogmaals bedankt.  

• Ook Serge wordt door Gert-Jan bedankt voor zijn bijdrage aan onze vereniging. Hij heeft 6 
jaar als Penningmeester gefungeerd en wordt uitgeluid met enkele cadeaus. 

 
10. Rondvraag 

• De per mail ingebrachte vraag over een gladde vloer wordt aan de aanwezige leden 
voorgelegd. Deze herkennen dit niet. Er is door ons wel een melding van lekkage gedaan, 
maar daar gaat dit punt niet over. De reactie van de leden geeft geen aanleiding om dit bij de 
Waterakkers aan te geven.  

• Ed vraagt of er gekeken kan worden naar het aantal consumptiemuntjes van de 
scheidsrechters. Het bestuur neemt deze vraag mee naar het reguliere overleg. 
  


